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An award winning band, Arax is a band of folk/classical musicians who play mostly Armenian melodies
along with other Western influences. 12 MP3 Songs in this album (47:25) ! Related styles: WORLD:
Armenian, FOLK: Traditional Folk People who are interested in Jivan Gasparian should consider this
download. Details: Inspiring and very fresh instrumental acoustic arrangements of Armenian folk music
pieces from Komitas, Kh. Avetisyan, with duduk, shvi, cello, flute, guitar, percussions. The originators of
this idea were Tigran and Vardan, who wanted to promote interest in Armenian traditional music and its
legendary instrument - the duduk. They decided to do this by introducing it into "modernity", through new
arrangements consisting of a dialogue between traditional and classical instruments. This music tells and
sings '‘Armenia’ Arax nous propose une musique diffrente de ce que nous avons Ihabitude dcouter. Le
groupe sest cr pour faire dcouvrir la musique traditionnelle armnienne et ainsi ressusciter un de ses
instruments typiques : le doudouk. Un voyage world aux accents acoustiques qui incite au repos, la
dtente ou au rve. Ct instruments, Arax (compos de musiciens belges et armniens) se partage entre les
classiques comme la guitare acoustique ou le violoncelle et les armniens comme le doudouk. Le CD
comprend des airs traditionnels mais aussi des reprises de deux musiciens armniens clbres. Pour son
premiere album "La Brise", le groupe a reu, lors des Armenian Music Awards 2005 (Los Angeles), le prix

du meilleur album dans la catgorie ‘world fusion'.
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